
PROCES - VERBAL
Încheiat în şedinţa extraordinară a Consiliului Local Sector 6

din data de 14.12.2021

Lucrările  şedinţei  au  început  la  ora  10:00  și  se  vor  desfășura  on-line,  în  sistem de
videoconferință,  prin  aplicația  WEBEX. Accesul  se  va  face  folosind  invitația  de participare
(link) transmisă pe adresa de e-mail a fiecărui consilier local.

În deschiderea lucrărilor şedinţei s-a făcut apel audio și video și au fost prezenți 26 de
consilieri  locali,  din  27  de  consilieri  locali  în  funcție. Lipsește  dl  Enache  Adrian  Nicolae.

Convocarea membrilor Consiliului  Local al  Sectorului 6 s-a făcut în scris  în temeiul
dispoziţiilor art. 133 alin. (2) lit. a), art. 134 alin. (1) lit. a), alin. (3) lit. b) și alin. (5), art. 135,
art.  155 alin.  (1) lit.  b) şi  lit.  e) și  ale art.  196 alin.  (1) lit.  b) din Ordonanţa de Urgență a
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare,
invitația la ședință precizând data, ora și locul desfășurării acesteia.

Proiectul ordinii de zi a ședinței extraordinare a consiliului local s-a adus la cunoștință
locuitorilor Sectorului 6  prin publicare  în  ziarul România Liberă la data de 13.12.2021, prin
afișare  la  sediul  instituției,  pe  site-ul  instituției  la  adresa  www.primarie6.ro,  la  secțiunea
Proiecte de hotărâre și pe pagina de facebook la adresa facebook.com/PrimariaSectorului6.

Nr.
crt.

Comisii de
specialitate C.L.

Sector 6

PROIECT ORDINE DE ZI

1. Nr.1 și nr. 5 Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului consolidat de
venituri şi cheltuieli al Sectorului 6 al Municipiului Bucureşti pe anul 2021.

Dl Demirel Spiridon, Secretarul general  al  Sectorului  6:  Bună ziua,  doamnelor și
domnilor consilieri! Vom începe ședința de astăzi cu efectuarea prezenței. Sunt prezenți 25 de
consilieri din 27 de consilieri locali în funcție. Lipsește dl Enache Adrian Nicolae.

D-le președinte, aveți cuvântul!
Dl  Lucian  Dubălaru,  președinte  de  ședință: Mulțumesc,  d-le  Secretar  general!

Bună ziua doamnelor și domnilor consilieri! Ședința de astăzi a fost convocată prin dispoziția
d-lui  primar,  nr.  2899/10.12.2021  și  a  fost  publicată  în  ziarul  România  Liberă,  la  data  de
13.12.2021.

 Supun la vot ordinea de zi nr. 2899. Voturi ,,împotrivă”? Nu sunt. ,,Abțineri”? Nu sunt
abțineri. Voturi ,,pentru”? Cu 25 de voturi ,,pentru”, ordinea de zi  a fost aprobată. 

Avem un singur punct pe ordinea de zi, fiind ședință extraordinară: Proiect de hotărâre
privind aprobarea rectificării Bugetului consolidat de venituri şi cheltuieli al Sectorului 6 al
Municipiului Bucureşti pe anul 2021.

 Discuții dacă sunt, vă rog? 
D-na  Simona  Valentina  Butacu,  consilier  local:  D-le  președinte,  permiteți-mi  să

intervin!
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, d-na Butacu!
D-na Simona Valentina Butacu: Observ că sfidarea d-lui primar Ciucu continuă. Este a

doua  oară  când  ne  convoacă  la  o  ședință  atât  de  importantă  on-line,  rata  de  incidență  în
București este sub 1%  și nu știu care este logica pentru care suntem convocați la o ședință la
care noi trebuie să dezbatem proiectul de buget, rectificarea bugetară, on-line. Mai mult decât
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atât, observ că             dl primar nici nu se mai obosește să fie prezent la ședințele de consiliu
local. Mulțumesc! 

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc, d-na Butacu!
Dl Constantin Tomescu, consilier local: Bună ziua, dl președinte! Vreau să intervin.
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl Tomescu!
Dl Constantin Tomescu: D-le președinte, stimați colegi! Aș vrea să vă transmit câteva

lucruri  referitoare  la  acest  proiect  de  hotărâre.  Ținând  seama  că  toți  discutăm  despre
transparență,  despre înțelegerea, despre efectuarea proiectelor pe înțelesul tuturor cetățenilor,
vreau să vă aduc la cunoștință că acest proiect nu este complet, nu are întreaga descriere ca să
poată fi aprobat și mai exact, dacă cineva poate să ne explice, aș vrea să ne transmită în mod
corect, care este execuția bugetară raportată la planificarea bugetară aprobată în Consiliul Local
al  Sectorului  6.  Astăzi,  noi  discutăm de un proiect  de hotărâre care se  referă la  niște cifre.
Domnule, noi asta am făcut, dar asta am făcut raportat la o perioadă precedentă, la un buget care
a fost aprobat de Consiliul Local al Sectorului 6. Niciunul, din nicio cifră din trecut nu există în
acest proiect de hotărâre. Ați pus niște cifre în acest proiect de hotărâre, poate cineva dorește să
ne explice și nouă și nu numai nouă, ci cetățenilor, că noi cam știm ce ați făcut, dar poate le
spuneți și oamenilor ce ați făcut și cum arată execuția bugetară după un an de mandat, după un
an în care coaliția P.N.L.- U.S.R. a administrat sectorul 6. Trebuie să vă spun că nici în proiectul
de hotărâre și nici în niciuna dintre anexe nu se face referire la nici o cifră aprobată. Aș fi vrut ca
dl primar să ne răspundă la aceste întrebări, înțeleg că nu se află în acest zoom, înțeleg că nu s-a
putut să ne întâlnim, motivele le veți explica tot dvs., nu s-a putut să ne întâlnim față în față, ne
vedem on-line, cu greu putem să dezbatem corect un proiect foarte important pentru sectorul 6,
un proiect care reflectă de fapt, modalitatea de administrare actuală a sectorului 6,  dar nu e
foarte important cum se administrează sectorul 6, de aceea trebuie să stăm mai departe noi. Aș
vrea să-mi răspundă și mie cineva, care sunt modificările punctuale raportate la bugetul aprobat.

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc, dl Tomescu! Dacă este cineva din executiv, vă rog! 
Dl director economic este? 

Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan, director executiv  Direcția Economică:  Bun, deci pe
scurt, se dorește să spun exact modificările care s-au întâmplat, da?

Dl Constantin Tomescu: Pe scurt, trebuia să faceți un proiect de hotărâre care să arate
realitatea raportată la ce buget ați avut de pus în practică. Dvs. ne-ați transmis un buget care
arată doar ce ați făcut.

Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Haideți să vă spun. Execuțiile au fost raportate la fiecare
trimestru, da, și s-au dat prin consiliu, s-a aprobat, dacă la asta v-ați referit, în primă fază… 

Dl Constantin Tomescu:  Dl director,  pe scurt!  Transmiteți-ne și  nouă și  cetățenilor
sectorului 6, cum arăta bugetul pe fiecare linie bugetară la începutul anului, aprobat în Consiliul
Local al Sectorului 6 și cum arată astăzi după un an de execuție. Spuneți-ne și nouă despre
transferurile pe care le-ați făcut acum la sfârșit de an, de la o instituție la alta. De exemplu, ca să
înțeleagă și cetățenii, nu numai noi, ce transferuri s-au făcut de la o instituție la alta.

Dl  Bogdan  Ionuț  Ciocârlan:  Deci,  transferuri  nu  s-au  făcut,  ,,unu  la  mână” și
,,doi  la  mână”,  eu  vă  spun  exact  ultimele  modificări,  ce  s-au  întâmplat  acum.  Deci,
D.G.A.S.P.C., minus 1 720 000 lei  din care pe bunuri și servicii s-au redus 1 220 000 lei și 500
000 lei, pe fundații. Pe A.D.P.D.U, minus 6 500 000 lei , din care: bunuri/servicii 2 000 000 și 4
500 000 lei pe investiții. 

Dl Constantin Tomescu: Dl director, voiam doar să clarific ceva, noi discutăm despre
execuția  bugetară,  nu  ați  redus  nimic.  Ca  să  ne  înțelegem,  noi  discutăm  despre  execuția
bugetară, adică ați avut bani și nu ați reușit să faceți ce v-ați propus. 

Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Noi vorbim despre buget și nu despre execuția bugetară.
Deci să ne înțelegem, vorbim despre buget?

Dl Constantin Tomescu: Despre execuția bugetară, da. Despre execuția bugetară, adică
despre faptul că...

Dl  Bogdan  Ionuț  Ciocârlan:  Execuția  bugetară  se  aprobă  la  trimestru,  noi  vorbim
despre buget acum, rectificare, da?

Dl Constantin Tomescu: Vreți să vă citesc proiectul, cum se numește proiectul pe care
îl aprobăm astăzi?
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Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Da, vă rog! Citiți-l da. 
Dl  Lucian Dubălaru:  OK, l-am citit  și  eu  la  început  și  este  aprobarea  rectificării

bugetului consolidat de venituri și cheltuieli.
Dl Constantin Tomescu: OK! 
Dl Lucian Dubălaru: Deci, este rectificarea bugetară, partea de execuție...
Dl Constantin Tomescu: Nu, nu, la sfârșitul anului nu discutăm de execuție, la sfârșitul

anului discutăm despre ce vom face anul viitor în proiect, ce vom face în următoarele 30 de zile,
hai să fim serioși. Bun, mergem mai departe, vă rog dl director!

Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Deci, plățile nici nu s-au închis, ele se vor efectua pâna la
31 decembrie, să ne înțelegem și execuția o facem în ianuarie.

Dl Constantin Tomescu: Deci, am rămas la A.D.P.D.U..
Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Deci, A.D.P.-ul nu a reușit să ducă la bun sfârșit proiecte

de...
Dl Lucian Dubălaru:  Dl Tomescu,  vă rog să-l  lăsați  să  vă  răspundă și  după aceea

discutăm. 
Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Eu vă prezint o situație și dvs. trageți concluziile. Evidența

persoanelor: de pe cheltuieli personal s-au luat 377 000 lei, Administrația școlilor: 428 000 lei și
s-au dus la Învățământ, s-au alocat 3 766 000 lei, iar de pe primărie avem: cheltuieli de investiții
de 19 500 000 lei,  fondul de rezervă 1 500 000 lei,  reparații  curente 1 750 000 lei  și  încă
6 280 000 lei de pe primărie, de pe aparat, aceștia sunt toți banii.

Dl Constantin Tomescu: Ce-i cu ăștia ultimii că nu …
Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Rectificarea este negativă ca să o putem aduce la nivelul

veniturilor, da!
Dl Constantin Tomescu: Adică nu ați reușit să planificați bugetul corect, asta vreți să

spuneți acum, cu minus 40 000 000 lei, da, asta vreți să spuneți, nu, dl director?
Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Nu, în niciun caz. O estimare este una, realitatea este cu

totul alta. Nu cred că doar la noi se întâmplă acest lucru, da? Cred că este peste tot, și la bugetul
de stat și peste tot. 

Dl Constantin Tomescu: Bun, dvs. nu prea știți ce s-a întâmplat pe acolo, dar era bine
dacă ne explica cineva care chiar a  luat deciziile referitoare la acest buget.

Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Nu înțeleg, de ce spuneți că nu știu  ce s-a întâmplat, cum
adică  cine a luat deciziile? 

Dl Lucian Dubălaru:  Haideți  să nu intrăm în polemici,  vă rog! Dacă mai sunt alte
întrebări dl Tomescu sau alt consilier dacă mai dorește să intervină, vă rog! 

Dl Eduard Paul Simion, consilier local: Dacă îmi permiteți, dl președinte, din partea
P.S.D.!

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog, dl Eduard Paul Simion!
Dl Eduard Paul Simion: Am și eu o întrebare pentru executiv, procentual vorbind, câți

bani  au fost  cheltuiți  pentru cetățenii  sectorului  6  în  investiții,  în  cursul  anului,  în  execuția
bugetară a anului 2021, din bugetul initial alocat pe investiții, procentual vorbind. Mulțumesc
frumos! 

Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan:  Procentual nu  pot  să vă spun nimic acum, încă se fac
plăți, vorbim la sfârșitul anului și pot să vă spun exact cu subiect și predicat, cât.

D-na Simona Valentina Butacu, consilier local: Dl director, o estimare, nu v-a spus
nimeni la virgulă, dar avem nevoie de o estimare. 

Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Am înțeles, dar...
D-na Simona Valentina Butacu, consilier local: Mi se pare că nu ați înțeles dacă nu

știți să răspundeți la o întrebare. Dacă ați înțeles corect… 
Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Eu am înțeles, dar v-am spus...
D-na Simona Valentina Butacu: Păi, însemnă că nu sunteți pregătit dacă ați înțeles și

nu știți să-mi răspundeți.
Dl Lucian Dubălaru: Haideți să nu facem acuzații de genul acesta, vă rog frumos!
Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Gândiți-vă că se vor face plăți pe reabilitări și sumele sunt

foarte mari și automat diferențele...
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D-na Simona Valentina Butacu:  Păi și  dvs.,  astăzi în decembrie,  la aproape finalul
anului, nu știți ce plăți aveți de făcut? Spuneți-le ca și cum sunt în buget, estimate, nu? Ar trebui
să știți exact până la finalul anului câți bani cheltuiți.

Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Bun, categoric vă voi transmite în scris și vă spun exact.
D-na Simona Valentina Butacu: După vot ne transmiteți în scris sau cum?
Dl  Eduard  Paul  Simion:  Dl  director,  am  rugăminte  la  dvs.,  nu  dați  exemplele

proiectelor  făcute  pe  mandatul  Gabriel  Mutu,  P.S.D.  Ați  dat  mai  devreme exemplu  plăților
pentru reabilitări termice. În anul bugetar 2021, știm cu toții foarte bine, că nu a fost reabilitat
niciun  bloc  din  bugetul  anului  2021.  Eu  v-am  întrebat,  dacă  îmi  permiteți  să  termin,  din
proiectele actualei  coaliții  P.N.L.-  U.S.R. PLUS, P.M.P.,  aflată la Primăria Sectorului 6,  cât
procentual  din  banii  alocați  pe  investiții  din  bugetul  inițial  au  fost  cheltuiți,  pentru  că  mai
devreme ați dat exemplu de două direcții de unde s-au luat bani alocați pe capitolul de investiții
și de aceea suntem și noi curioși câți bani au fost cheltuiți pe  investiții, către investiții pentru
cetățenii sectorului 6. Vă mulțumesc frumos!

Dl  Bogdan Ionuț  Ciocârlan:  Deci, cum am spus,  încă  se  fac  plăți,  eu  astăzi  o  să
centralizez și o să vă răspund în scris la întrebarea pusă de dvs. și reabilitările sunt plățile dvs.,
ca idee, deci, sunt niște datorii.

Dl Eduard Paul Simion: Chiar vă rog ca și dvs. să faceți datorii, atâta timp cât faceți
proiecte pentru cetățeni, nu este niciun fel de problemă, știu că sunt datorii și este normal ca ele
să fie plătite pentru că acele lucrări au fost executate din proiecte pentru cetățenii sectorului 6.
Mulțumesc! 

Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Deci, cum v-am promis vă răspund, astăzi aveți un răspuns
în scris, vă comunic tot.

Dl Constantin Tomescu: D-le președinte!
Dl Lucian Dubălaru: Vă rog! 
Dl Constantin Tomescu: Eu aș vrea să-l interpelez pe dl director pentru a doua, a treia

oară,  referitor la  contractele și  la  plățile  care au fost  efectuate  pe parcursul  anului  2021,  la
fiecare ședință de buget pe care am avut-o pe parcursul anului 2021, l-am rugat pe dl director să
ne transmită și nouă, efectiv, linie cu linie,  cu fiecare tip de contract, modalitatea de alocare și
efectuarea plăților pe contractul respectiv și a lucrărilor. Până astăzi nu am primit nici măcar o
cerere de amânare a prezentării acestor documente. V-aș întreba și eu, puteți să ne transmiteți și
nouă lucrul acesta? Teoretic și normal ar fi ca toate aceste informații să se regăsească pe site-ul
Primăriei Sectorului 6, dar nu se mai regăsesc și din acest motiv vă rugăm să ni le transmiteți și
nouă, nu  numai mie, ci tuturor colegilor, să știm cu toții  care este situația corectă, reală, a
modalității de funcționare a administrației actuale, a sectorului 6. 

Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: Bugetul este public și se poate vedea.
Dl Constantin Tomescu: Dl director, vreți să vă dau în scris? Eu nu vorbeam despre

buget, vorbeam despre contracte, despre modalitatea..., despre tipul de achiziții care le-ați făcut
pentru acestea, situația fiecărui contract în parte și plățile care s-au făcut pentru el.

Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan:  Eu nu sunt direcția de investiții, dar vă rog, făceți-mi în
scris și vi se va răspunde, categoric, da.

Dl Constantin Tomescu: Eu vă interpelez aici, nu vrebuie să vă fac în scris. Îl pun pe
dl președinte să noteze în procesul - verbal de ședință și nu este prima oară, la fiecare ședință pe
care am avut-o atât în cadrul ședințelor din comisia de buget, cât și alte ședințe pe care le-am
avut în plen, v-am rugat să ne transmiteți aceste informații. Acum îmi cereți să vă transmit în
scris, o să vă transmit și în scris, dar uite, ca să nu mai avem niciun dubiu și pentru că suntem
mult mai mulți colegi aici,  acum, vreau să-l rog pe dl președinte să pună asta în procesul –
verbal ca să nu mai fie dubii. 

Dl Bogdan Ionuț  Ciocârlan:  Doar că  procedura  de achiziții  se  află  la  Direcția  de
Investiții, nu la mine, în Direcția Economică, nici contracte, nici absolut nimic.

D-na Simona Valentina Butacu:  Bun, noi facem referire la transparența pe care o tot
clama dl primar în trecut, acum lipsește cu desăvârșire.

Dl Constantin Tomescu: Toate lucrurile acestea trebuiau să fie pe site, că vreau să le
public eu, nu de alta. Dacă dvs. nu o faceți, o să le iau de pe site și o să le public.

Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: În regulă, faceți solicitarea și vi se va răspunde. 
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Dl Constantin Tomescu: Păi, am făcut-o.
Dl Bogdan Ionuț Ciocârlan: În regulă! Bun! Ținem cont și se va răspunde.
Dl Lucian Dubălaru: OK, mulțumesc! Dacă mai sunt și alte discuții?
Dl Constantin Tomescu: D-le președinte, dacă nu mai sunt colegi care vor să intervină,

aș vrea să intervin referitor la bugetul anului 2021. Astăzi închidem, practic, este ultima ședință
în care mai discutăm despre bugetul anului 2021, în curând o să discutăm despre bugetul anului
2022. La începutul anului, grupul P.S.D. a propus în consiliu mai multe proiecte pentru cetățenii
sectorului 6, de la reducerea taxei de salubrizare, până la proiecte de investiții, cât și un proiect
foarte important, care l-a momentul respectiv a fost tratat așa cu indiferență și cu o foarte mare,
nici nu știu cum să-i spun ca să nu greșesc, și aici mă refer la proiectul pe care l-am depus
referitor la achiziționarea de teste pentru a testa elevii din sectorul 6 înainte de începerea anului
școlar. Noi, atunci ceruserăm 5 milioane de euro să fie alocați pentru achiziționarea de teste
pentru o perioadă până se vor stabiliza lucrurile referitor la această situație.Tocmai bine, nu s-a
dorit ca acest proiect să se voteze, de niciunul dintre dvs., cu excepția colegilor mei de la P.S.D.,
și ați așteptat un an de zile în care cineva a venit și a găsit modalitatea și posibilitatea de a testa,
nu doar elevii din                   sectorul 6, ci la nivel național, atunci ne spuneați ca și cum
dețineați toate cunoștințele de pe planetă că vaccinul va rezolva toate situațiile și că veți vaccina,
lucru care oricum nu era în atribuțiile sectorului 6, ați făcut două centre de vaccinare pe care le-
ați închis ulterior, nu ați alocat niciun ban pentru a testa elevii din sectorul 6. Am  așteptat un an
de zile, s-au mai îmbolnăvit o grămadă de copii. A trecut un an de zile, am avut copii bolnavi,
probabil că am avut și părinți care au trecut cu greu prin situația aceasta. Așa veți înțelege și dvs.
cum se fac lucrurile pentru cetățeni.

Dl Lucian Dubălaru: Vă rog să rămânem pe proiectul de rectificare bugetară! 
 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, viceprimar:  Dl Tomescu, vreau să vă rog frumos să
nu  dezinformați!  Cele  două  centre  organizate  de  Primăria  Sectorului  6  funcționează  și  au
funcționat tot timpul. În momentul acesta sunt deschise și se vaccinează persoane din sectorul 6
și nu numai la cele două centre.

D-na Simona Valentina Butacu: D-na viceprimar, mă scuzați că intervin, dar vorbim de
două lucruri distincte. Colegul meu nu vorbea de vaccinare.

D-na Mihaela Ana Maria Ștefan, viceprimar: Ba da, dl Tomescu a spus că am făcut
două centre pe care le-am închis. Vreau să atrag atenția că această afirmație este falsă, pentru că
ambele centre funcționează. 

D-na Simona Valentina Butacu: Nu, colegul meu dl Tomescu, s-a referit la faptul că,
colegii mei de la P.S.D., de fapt dânsul, acum un an, a propus  în buget să fie alocată o sumă
pentru testarea elevilor în școli.

Dl Lucian Dubălaru: D-na Butacu, lăsați-l pe dl Tomescu să-și termine ideea, că așa a
afirmat, că cele două centre s-au închis, dar ele funcționează foarte bine.

D-na Simona Valentina Butacu: Minunat, ne cerem scuze!
Dl Eduard Paul Simion: D-na viceprimar, centrul de la Plaza funcționează?
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: D-le președinte, lăsați-mă să-i răspund d-lui Simion.

Centrul Drive-Thru de la Plaza s-a închis. 
Dl Eduard Paul Simion: Mulțumim, mulțumim, atât!
Dl Lucian Dubălaru: S-a relocat, s-a relocat, dl Eduard Simion!
Dl Eduard Paul Simion: S-a relocat, da, unde? 
D-na Mihaela  Ana Maria  Ștefan:  Nu se  putea  lucra  la  0  grade, haideți  că  sunteți

extraordinar, acum.
Dl Eduard Paul Simion: Mulțumesc frumos, d-na viceprimar!
Dl Lucian Dubălaru: Dvs., ca și consilier, dl Eduard Simion, trebuia să știți unde avem

centre de vaccinare în sector.
D-na Simona Valentina Butacu: Dl președinte, dvs. ar trebui să fi echidistant, trebuie

doar să coordonați ședința.
Dl Eduard Paul Simion:  Dl președinte, stați liniștit că știu mai bine decât dvs., unde

sunt centrele, că sunt de pe vremea noastră, nu de pe vremea dvs..
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Ca să se înțeleagă clar intervenția mea, dl Tomescu a

făcut o afirmație care nu corespunde realității și am simțit că e normal să o ajustez. Avem două
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centre  de  vaccinare  care  au  funcționat  și  vor  funcționa  cât  timp  vom  avea  nevoie  de  ele.
Centrul  Plaza  Drive  Thru  a  funcționat,  într-adevăr,  în  aer  liber,  pe  perioada  verii  când era
pretabilă o astfel de acțiune, dar cu ploile, cu vântul, cu ninsoarea…

Dl Constantin Tomescu: Am înțeles, d-na viceprimar! Haideți să fim serioși, nu mai
mințiți, mai bine nu mai interveneați că era mai bine pentru dvs..

       Dl Lucian Dubălaru: Haideți să vorbim pe rând că nu se înțelege nimic.
        D-na Simona Valentina Butacu: Dl președinte, vă rog frumos, totuși eram înscrisă la

cuvânt, de fapt, chiar vorbeam. 
  Dl Lucian Dubălaru: Am înțeles, făceam referire și la colegii dvs..
D-na Simona Valentina Butacu:  Eu vroiam să spun, exact ce zicea și colegul meu,

dl Tomescu, apropo’s, de testarea în școli. După un an ne dăm seama că acea testare pe care
grupul P.S.D. a propus-o era corectă și ar fi trebuit să aibă loc. Administrație cu delay de un an,
așa mi se pare administrația Ciucu. Trebuia să vină guvern P.S.D. ca să vă dea direcțiile, să
spună că trebuie neapărat să testați copiii, asta după un an după ce copiii din sectorul 6 s-au
îmbolnăvit, au fost la școală și s-au pierdut niște fonduri pe alte lucruri, nu știm pe ce, total
inadecvat.  Despre aceasta era vorba, la asta a făcut referire, în primul rând, colegul Tomescu.

 D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: D-na Butacu, dacă-mi permiteți! Dl președinte, se
poate?

Dl Lucian Dubălaru: D-na viceprimar, vă rog!
D-na Mihaela Ana Maria Ștefan: Bun, înainte de atribuția de teste cu salivă, de testare

pentru copii din școli,  vreau să le reamintesc și colegilor din grupul P.S.D., dar și celorlalți
colegi consilieri, că elevii din școlile din sectorul 6 și nu numai, din toată România, puteau fi
testați la cerere cu un acord de consimțământ depus de părinte la nivelul unității. Testele se
puteau ridica de la farmacia D.S.P.-ului și copiii puteau fi testați. Deci, da, într-adevăr, chiar  nu
am  niciun motiv să ascund și nici nu vreau să băgăm sub preș anumite discuții, procedura a fost
greoaie și cred că toți colegii din consiliul local care au treabă cu învățământul și sunt destui, și
asta este foarte bine după părerea mea, pot fi în asentimentul meu, dar, să spui că elevii din
România  nu  au  fost  testați,  iarăși  mi  se  pare  o  afirmație  total  neadevărată.  Deci,  pe  baza
acordului de consimțământ pe care parintele îl lăsa la școală, copiii puteau fi testați. Într-adevăr,
repet, procedura era destul de greoaie. Pe baza acordului se centraliza necesarul de teste, cineva
din școală mergea la  farmacia D.S.P.  prelua testele  și   se  întorcea la  școală și  făcea testele
copiilor, dar copiii au fost testați și înainte de această mare achiziție de teste de salivă. Asta am
vrut să punctez.

Dl Lucian Dubălaru: Mulțumesc, d-na viceprimar! Aș dori să mergem mai departe și
să supunem la vot proiectul .

Voturi  ,,împotrivă”? 9 voturi  ,,împotrivă”.  (dl  Bordei,  d-na Butacu,  dl  Coșcodaru,  dl
Pană,               dl Iacob, dl Petcu, dl Simion E, d-na Surulescu, dl Tomescu). ,,Abțineri”? Nu
sunt ,,abțineri”.     Voturi ,,pentru”? Cu 17 voturi ,,pentru”, proiectul a fost adoptat.

Mulțumesc frumos! Doresc să revin cu o rectificare: 9 voturi ,,împotrivă”, 0 ,,abțineri” și
sunt 17 voturi ,,pentru”. 

Vă mulțumesc frumos și ne vedem la următoarea ședință! Vă doresc o zi minunată!
Dl Constantin Tomescu: D-le președinte, aveți grijă cu numărătoarea data viitoare, da? 
Dl Lucian Dubălaru: Eu am întrebat, acum am verificat cu dl secretar general și mi-a

confirmat  ca  sunt  9,  adică  grupul  P.S.D.  a  votat  ,,împotrivă”,  nu  avem  abțineri  și  restul
consilierilor au votat ,,pentru”. Mulțumesc, dl Tomescu!

Preşedinte de ședință,                                         Secretar General al Sectorului
6,

    Lucian Dubălaru                                                         Demirel Spiridon
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